
Formandens beretning 2020. 

Jeg startede året med at aflægge Jacob Mortensen besøg i København for at få 

ham til og forstå vores problemer med YouSee`s selvbetjening da der mangler at 

blive registreret ca. 33 bredbånds kunder fra tidligere. 

Vi havde den 5. februar i Kulturhuset et YouSee salg af bokse, bland selv pakker 

samt bredbånd til vores medlemmer. Der mødte ca. 130 medlemmer op på dagen. 

Generalforsamlingen den 25. marts blev aflyst grundet Covid – 19. 

Generalforsamlingen blev i stedet afholdt den 24. september i Kulturhuset. 

Vi fik en kabelfejl på Kertemindevej midt i november så der ikke var noget signal i 

et par dage. Fejlen lå under parkeringspladsen ved Højvangen den løb op i 

20000,00 kr. 

Arbejdet med Giga Speed og elmålere som skulle være færdigt i uge 46 / 48 i 2019 

nåede at blive færdigt her inden årets udgang 2020. 

Vi plejer at blive inviteret ud og spise med YouSee i november / december, men da 

YouSee har deres regler blev det ikke i år grundet Covid – 19. 

Så vi besluttede i bestyrelsen at lave en årsafslutning i Kulturhusets mødelokale 

med spisning for at støtte Michael i cafeteriet. Vi var 6 personer da Ole fra YouSee 

meldte afbud grundet covid - 19 udviklingen i Odense. 

Vi havde ved årets udgang 93 ændringer af tv – pakker. 

  

Vi har 365 GP. 347 MP. 284 FP. 124 BB. 168 BS. 

  


